
نماد پرسپولیس 
باز شد

نماد معاملاتی شــرکت پرسپولیس 
۱، دیــروز  بــا نمــاد پرسپولیســح
چهارشــنبه نهم شــهریور ۱۴۰۱ برای 
اولیــن بــار در تابلــوی نارنجــی بــازار 
پایــه فرابــورس ایــران به صــورت 
تــا  شــد  ز  بــا ظ  محفــو  - ز مجــا
معامله گــران برخــط و غیربرخــط 
به صــورت همزمــان طــی دوره ثبت 
ســفارش اقــدام بــه ســفارش خرید 

یــا فــروش کننــد.
گفتنی است فرایند پذیره نویسی 
باشــگاه پرســپولیس در اســفند 
ســال گذشــته انجــام شــد. بــر 
این اســاس پذیره نویســی تعداد 
یــک میلیــارد و ۳۴ میلیــون و 
ز  ا ۵۶۷ ســهم  ر و  ۸۴۰ هــزا
ســهام شــرکت فرهنگی ورزشــی 
پرســپولیس )ســهامی عــام( در 
نمــاد معاملاتــی )پرسپولیســح 
۱( ناشــی از ســلب حق تقــدم بــه 
روش ثبــت ســفارش در تابلــو 
نارنجــی بازار پایــه فرابورس ایران 

صــورت گرفــت.
ســهامدارانی کــه قصــد دارنــد 
میــزان ســهم خــود را افزایــش 
کــه  نــی  ا ر ا د ا هو یــا  هنــد  د
می خواهنــد در زمره ســهامداران 
قــرار بگیرنــد، می تواننــد از ایــن 

فرصــت اســتفاده کننــد.

 
استقبال عجیب 
هواداران خانم

ل  ۱۳۹۷ و فینــا بــان  آ  ۱۹ ز  ا
لیــگ قهرمانــان آســیا تــا دیــروز 
هــواداران خانــم پرسپولیســی در 
حســرت حضــور در بازی هــای 
تیم محبوب شــان بودند هر چند 
در بخــش عمــده ای از ایــن زمــان 
بــه خاطــر کرونــا، آقایــان هــم بــه 

ورزشــگاه نرفتنــد.
دیروز تعــداد زیادی هوادار خانم 
پرسپولیســی از چند ساعت قبل 
از بــازی در مقابــل گیــت ورودی 
مشــخص شــده تجمــع کردنــد 
در حالــی کــه خیلــی از آنهــا بلیت 
نداشــتند. گفتــه می شــد ســایت 
بلیــت فروشــی تنهــا ۵ دقیقــه باز 
بوده و فقط 2۰۰ بانو موفق شــده 

بودنــد بلیــت بخرند.
بــه همیــن خاطــر بعــد از ظهــر 
دیــروز و چنــد ســاعت مانــده بــه 
بازی، باشــگاه پرسپولیس بیانیه 
داد کــه بانــوان بــدون بلیــت بــه 
ورزشــگاه نروند کــه فایده ای هم 

نداشــت.

 اولین برد
 اولین پاداش

فصل قبل بازیکنان پرسپولیس 
شــاکی بودنــد کــه عــلاوه بــر 
ن  ی شــا د ا رد قرا ت  لبــا مطا
طلب شــان بابــت پــاداش بردها 
پرداخــت نمی شــود. ایــن اتفــاق 
در شــرایطی رخ داد کــه در 
مقطعــی از فصــل بازیکنــان و 
مربیــان پــاداش چیــزی بیــش از 
۱۰ پیــروزی را طلــب داشــتند امــا 
بــه نظــر می رســد امســال قضیه 

فــرق می کنــد.
ز  و ر لیس  ســپو پر ه  شــگا با
سه شــنبه پاداش پیروزی مقابل 
آلومینیــوم اراک را بــه بازیکنــان 
و کادر فنــی ایــن تیــم پرداخــت 
کــرد تــا سرخپوشــان بــا روحیــه 
مضاعــف بــه مصــاف صنعــت 

نفــت آبــادان برونــد.
بــه نظر می رســد درویش ســعی 
دارد بــا پرداخــت پاداش هــا 
بلافاصلــه بعــد از هــر پیــروزی 
هــم بــه تیــم روحیــه بدهــد هــم 
طلــب بازیکنــان و کادر فنــی از 

باشــگاه را ســنگین نکنــد.

 zخبر

پنجعلی کاپیتان اســبق پرســپولیس و تیم 
ملــی در رابطــه بــا شــرایط پرســپولیس و 
انتخــاب جدید رئیس فدراســیون صحبت 
کــرده و از شــرایط انتخــاب مجــدد رئیــس 
فدراســیون فوتبال به شدت گلایه داشت.

 
باز هم رئیس سابق فدراسیون به 
کارش بعد از چند سال بازگشت. 

در این رابطه چه نظری دارید؟
 بــه هــر حــال بعد از دو ســال و انــدی دوباره 
رئیــس قبلــی انتصــاب شــد و مــن حضــور 
مجــدد رئیــس ســابق را بعــد از کارهایــی 
کــه انجــام داده بــود و مشــکلاتی کــه بــه 

وجــود آورده بــود تصمیمی فراتــر از مجمع 
می دانــم و فکــر می کنــم از قبــل جنــاب 
رئیــس انتصاب شــده بودنــد و تصمیمات 
از قبــل در مــورد ایشــان گرفتــه شــده بــود.

اما رئیس جدید گفته که 
گذشته ها را باید فراموش کرد!

 ایشــان بیمــاری قلبــی داشــتند امــا دوباره 
برگشــتند و مــن نمی دانــم بعــد از کارهایی 
کــه انجــام دادنــد دوبــاره می خواهنــد برای 
فوتبــال مــا معجــزه انجــام دهند کــه دوباره 
مهم تریــن پســت فوتبــال ایــن مملکــت 

را گرفتنــد.
تیم ملی و شرایط این تیم هم در 

آستانه بازی های جام جهانی با 
انتخاب جدید ملتهب نمی شود؟

 تیــم ملــی مــا در آرامــش داشــت کارش را 

انجام می داد اما بعد از اینکه بحث انتخاب 
ســرمربی و رئیس فدراسیون جدید مطرح 
شد در تیم ملی چند دستگی به وجود آمد 
و آرامش را از بازیکنان و کادر فنی تیم ملی 
گرفــت بــه همیــن دلیــل مــن فکــر می کنم 
این مســأله موجب خوشــحالی حریفان ما 
می شود و متأسفانه انتصابی که انجام شد 
دوبــاره بــه مشــکلات فوتبــال مــا و در رأس 
آن تیم ملی لطمه خواهد زد و شــرایط تیم 
ملــی کشــورمان را که ویتریــن فوتبال ایران 

اســت به شــدت ملتهب خواهد ساخت.
از تیم ملی جدا شویم و به 

پرسپولیس بپردازیم. شرایط دو 
مهاجم جدید پرسپولیس را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
لوکادیــا مهاجــم خوب با توانایــی بازی با دو 

پا اســت کــه حتماً می تواند به پرســپولیس 
کمــک کنــد امــا چــون مدتــی بــازی نکــرده 
حتمــاً زمــان بیشــتری می خواهــد تــا بــه 
لحــاظ بدنــی آماده شــود. من فکــر می کنم 
مهاجم هلندی خیلی به پرسپولیس کمک 
خواهــد کــرد امــا شــاید دو ســه بــازی دیگر 
زمــان بخواهــد تــا لوکادیــا را خیلــی آمــاده 
در خدمــت پرســپولیس و خــط حملــه تیم 

داشــته باشــیم.
در رابطه با دیاباته و جذب این 

بازیکن چه نقد فنی دارید؟
 بعضی هــا فقــط ســن این بازیکــن را ملاک 
قــرار می دهنــد امــا بــه نظــرم ســن فاکتــور 
خیلــی تعیین کننده ای نیســت و به آمادگی 
بدنــی دیاباته بســتگی دارد به همین دلیل 
بــا تجربــه و شــناختی کــه دیاباتــه از فوتبال 

ایــران دارد حتمــاً ایــن مهاجــم می تواند در 
پرسپولیس موفق باشد و زود با تیم آداپته 

شــده و بــه خــط حمله کمــک کند.
در رابطه با حضور بانوان در 

ورزشگاه آزادی و تماشای بازی دو 
تیم سرخابی چه نظری دارید؟

 بانــوان بایــد در ورزشــگاه ها حاضــر 
می شــدند و ایــن حــق مســلم آنهــا بــود. 
حضــور بانــوان بایــد زودتــر از اینهــا در 
ورزشــگاه ها شــکل عملــی بــه خــود 
می گرفــت چــون خانم هــا هــم بخــش 
مهمــی از جامعــه مــا هســتند و بایــد نگاه 
مســاوی بــه آنهــا داشــت. مســلماً حضور 
خانم هــا موجــب بهتــر شــدن فضــای 
ورزشــگاه ها می شــود و بــه شــرایط و 
سالم ســازی ســکوها کمــک می کنــد. 

 پنجعلی: تاج می خواهد معجزه کند؟ 

سن دیاباته باید ملاک جذب او باشد

 zمصاحبه

کاپیتــان پرســپولیس در دو بــازی ابتدایــی فصــل دیروز برای دومیــن بار پیاپی 
بازی را از روی نیمکت شروع کرد.کمال البته در دو بازی ابتدایی بد کار نکرده 
بــود امــا قربانــی شــرایط بــد تیــم در فاز حمله شــد. در بــازی قبل یحیــی با یک 
هافبــک دفاعــی بازی کرد، ســرلک پشــت نفــرات هجومی به میــدان رفت که 
گل هم زد. با توجه به نتیجه برد با این سیســتم باز هم کمال بیرون نشســت 

تــا امید عالیشــاه بازوبند کاپیتانی را بــه بازو ببندد.

باشگاه پرسپولیس به خاطر تغییر ساعت بازی از هوادارانش عذرخواهی کرد. 
باشــگاه در بیانیه ای اعلام کرد این بازی قرار بوده ســاعت 19:30 دقیقه برگزار 
شــود اما به خاطر تداخل زمانی با بازی حســاس تیم ملی والیبال مقابل هلند 
در جــام جهانــی، باشــگاه موافقت کرده که یک ســاعت زودتــر دیدار با صنعت 
نفت برگزار شــود. باشــگاه پرســپولیس به خاطر اینکه هواداران مجبور شــدند 

نیمــه اول بــازی را زیر آفتاب گرم تهران تماشــا کننــد از آنها عذرخواهی کرد.

 در پــی جدایــی تمیــروف، باشــگاه پرســپولیس با ارســال نامه ای به ســازمان 
خصوصی سازی و بورس رقم فسخ قرارداد این باشگاه با مهاجم ازبکستانی 
خــود را اعــلام کــرد. براین اســاس باشــگاه پرســپولیس برای پایــان همکاری 
بــا تمیــروف ۵3 هــزار و ۵00 دلار بــه ایــن بازیکــن پرداختــه اســت. البتــه این 
کل مبلــغ پرداختــی بــه مهاجم ازبک نیســت. باشــگاه با پرداخــت این مبلغ 

قــرارداد یــک ســال و نیمــه او را بــه مبلغ 170 هزار دلار تســویه کرده اســت.

کمال کامیابی نیا باشگاه پرسپولیس شیرزود تمیروف

دومین نیمکت نشینی عذرخواهی از هواداران  170هزار دلار برای یک گل!
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گویا به شکل معجزه آسایی دوباره 
به زندگی برگشتید!

بلــه دو شــب پیــش بــه حالت کمــا رفتم و 
وضعیــت خطرناکی پیدا کرده بودم. چند 
ســاعتی هــم بی هوش بودم امــا با دعایی 
که پشــتم بــود دوباره به زندگی برگشــتم. 
در ایــن رابطــه واقعــاً بایــد از عزیزانــی کــه 
مــرا همراهــی کردند اعم از پیشکســوتان 
و دوســتانم تشــکر ویژه ای داشــته باشــم 
کــه مــرا مــورد مهــر و محبــت خودشــان 

قــرار دادند.
به عنوان مهاجم سابق پرسپولیس 

در رابطه با لوکادیا چه نظری دارید؟
لوکادیا مهاجم خوبی است و رزومه قابل 
احترامــی دارد. او بــه زمــان نیــاز دارد و بــا 
حــرکات خیلــی خوبــی که با وجــود اضافه 
وزن از خــودش نشــان داد، بــه نظــرم 
کمــی زمــان بگــذرد حتمــاً می توانــد بــه 
شــرایط ایــده آل برســد و مشــکل گلزنــی 

پرســپولیس را حــل کنــد.
در رابطه با دیاباته و حضورش 

در پرسپولیس که بزودی محقق 
می شود چه نقد فنی ای دارید؟

دیاباتــه بازیکــن بــدی نبود و در اســتقلال 
خــوب کار کــرد امــا او در قطــر کارنامــه 
خیلی درخشــانی نداشت به همین دلیل 
در خصــوص حضــور او در پرســپولیس 

بایــد بــا تأمل حــرف زد. وضعیــت آمادگی 
جســمانی اش بــا توجــه بــه شــرایط ســنی  
کــه دارد در پرســپولیس تعییــن کننــده 
خواهــد بود، ضمن اینکه اصولاً قطری ها 
هــم بازیکــن خــوب را بــه راحتی از دســت 

نمی دهنــد.
چرا هافبک های پرسپولیس با وجود 

قوی بودن به عنوان پاسور هنوز 
نتوانسته اند موقعیت های زیادی 

برای مهاجمان بسازند؟
مــن فکــر می کنــم همــه هافبک هــای 
پرســپولیس بازیکنــان خیلــی خــوب و 
تکنیکی ای هستند اما مشکل اینجاست 
کــه هنــوز بــا یکدیگــر خــوب هماهنــگ 
نشــده اند و حتماً چندی دیگر با بالاترین 

راندمــان کاری بــرای مهاجمــان تیــم 
بیشــترین موقعیــت را می ســازند.

در رابطه با تیم های مدعی و شانس 
قهرمانی پرسپولیس در این جمع 

چه نظری دارید؟
هنوز برای اظهارنظر در مورد قهرمانی زود 
اســت امــا بــه نظــرم شــخصیت قهرمانی 
پرســپولیس بالاتر از بقیه مدعیان اســت 
ضمــن اینکــه تیم هایــی مانند ســپاهان و 
اســتقلال هــم تیم هــای خوبــی دارنــد که 

نمی تــوان از کنــار آنهــا به راحتی رد شــد.
در رابطه با تغییراتی که در ریاست 

فدراسیون و صحبت هایی که در 
رابطه با تغییر احتمالی سرمربی تیم 

ملی وجود دارد چه نظری دارید؟

بــا اتفاقاتــی کــه در خصــوص ریاســت 
فدراســیون قبلــی به وجود آمــده بود، من 
نمی دانــم ایشــان دوباره چطور به پســت 
ریاســت بازگشــتند. در رابطه با ســرمربی 
تیم ملی هم فکر می کنم باید اسکوچیچ 
در جــام جهانــی روی نیمکــت تیــم ملــی 
بنشــیند چون در زمانی ســخت که کســی 
مســئولیت ســرمربیگری تیــم ملــی مــا 
را قبــول نمی کــرد و مــا بــا یــک مســاوی 
هــم بــه جــام جهانــی راه پیــدا نمی کردیــم 
مسئولیت تیم ملی را قبول کرد. از این رو 
حــق اســکوچیچ اســت کــه روی نیمکــت 
تیــم ملــی بنشــیند و با توجه بــه زمانی که 
تــا جــام جهانی باقی مانــده بهترین گزینه 

اســکوچیچ اســت.

باوی: خدا رحم کرد، به حالت کما رفته بودم اما به لطف خدا برگشتم

لوکادیا مهاجم خوبی است
قطری هــا راحــت بازیکــن خــوب را  از دســت نمی دهنــد، بــا تأمــل بایــد در مــورد دیاباتــه نظــر داد. کریم باوی مهاجم اســبق پرســپولیس کــه از یک خطر حتمی جان ســالم به در برد در این رابطه توضیح می دهد. ســرزن اســبق پرســپولیس و 

تیــم ملــی در رابطــه بــا تغییــرات پرســپولیس خصوصــاً خــط حمله با نــگاه دقیقی دو خرید جدید پرســپولیس را مورد نقد و بررســی قــرار می دهد.
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 فکر می کنم 
همه هافبک های 

پرسپولیس 
بازیکنان خیلی 

خوب و تکنیکی ای 
هستند اما مشکل 
اینجاست که هنوز 

با یکدیگر خوب 
هماهنگ نشده اند 

و حتماً چندی 
دیگر با بالاترین 

راندمان کاری برای 
مهاجمان تیم 

بیشترین موقعیت را 
می سازند.
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